

SADRŽAJ

IMAMO PAPU! IME MU JE: IVAN PAVAO II.	97
IN MEMORIM:	
Pavao VI. i Ivan Pavao I.	98
ČLANCI:	
<i>Josip Sebastijan Golenić: O pjesmarici Marijana Jajića</i>	99
RASPRAVE:	
<i>Hubert Pettan: August Šenoa kao operni kritičar</i>	101
OBLJETNICE:	
<i>Ivan Kokot: Franz Schubert</i>	103
<i>Ivan Kokot: 75-obljetnica »Motuproprija« Pija X.</i>	100, 104
<i>Milan Nagy: Juro Tkalčić</i>	104
<i>Branko Krmpotić: Podsjet na zaboravljenu priredbu obljetnice smrti Dore Pejačević</i>	106
<i>Ilija Martinović: Ilija Okrugić — Srijemac</i>	107
65-obljetnica života prelata Johannes Overatha	109
70-obljetnica života prelata dra J. Antona Saladina	120
IZ RADA INSTITUTA ZA CRKVENU GLAZBU	110
IN MEMORIAM: s. Mercedes Visković	113
IZ NAŠIH ŽUPA	114
KONCERTI, OPERE	125
GRAMOFONSKÉ PLOČE TVORNICE »JUGOTON« ZAGREB	125
GLAZBENI ČASOPISI	126
VIJESTI IZ INOZEMSTVA	128
PRIKAZI	128
GLAZBENI PRILOG:	
Zazivi u Došašću, Psalmi s usklikom aleluja za Božićno vrijeme (gregorijanski koral)	
<i>Ilija Okrugić: Ustajte pastiri i Hajdmo, hajdmo</i>	
<i>Stanislav Preprek: Veselje Ti navješćujem</i>	

INHALT:

HABEMUS PAPAM: SEIN NAME LAUTET: JOHANNES PAULUS II (97) — IN MEMORIAM: Paulus VI und Johannes Paulus I (98) — ARTIKEL: *Josip Sebastijan Golenić: Über das Liederbuch von Marijan Jajić (99)* — DISKUSSIONEN: *Hubert Pettan: August Šenoa als Opernkritiker (101)* — ANNIVERSARIEN: *Ivan Kokot: Franz Schubert (103)* — *Ivan Kokot: Das 75. Jahrestjubiläum von »Motuproprio« des Pius X (104)* — *Milan Nagy: Juro Tkalčić (104)* — *Branko Krmpotić: Erinnerung an die vergessene Veranstaltung anlässlich des Jahresjubiläums vom Tode der Dora Pejačević (106)* — *Ilija Martinović: Ilija Okrugić-Srijemac (107)* — Das 65. Geburtstag des Prälat Dr. Johannes Overath (108) — Das 65. Geburtstag des Prälat Dr. Anton Saladin (108) — TÄTIGKEIT DES INSTITUTS FÜR DIE KIRCHENMUSIK (110) — IN MEMORIAM: Schw. Mercedes Visković (113) — AUS UNSEREN PFARREIEN (114) — KONZERTE, OPERN . . . (120) — SCHALLPLATTEN VON »JUGOTON« ZAGREB (125) — MUSIKZEITSCHRIFTEN (126) — NACHRICHTEN AUS DER WELT (128) — REZENSIONEN (128) — MUSIKALISCHER ZUSATZ: Zazivi u Došašću, Psalmi s usklikom aleluja za Božićno vrijeme (gregorijanski koral) (Kehrverse im Advent; Die Psalmen mit Alleluia in der Weihnachtszeit). *Ilija Okrugić: Ustajte pastiri i Hajdmo, hajdmo; Stanislav Preprek: Veselje ti navješćujem.*

CONTENTS:

HABEMUS PAPAM: HIS NAME IS: JOHN PAUL II. (97) — IN MEMORIAM: Paul VI. i John Paul I. (98) — ARTICLES: *Josip Sebastijan Golenić: The hymnal of Marijan Jajić (99)* — *Hubert Pettan: August Šenoa as the opera critic (101)* — ANNIVERSARIES: *Ivan Kokot: Franz Schubert (103)* — *Ivan Kokot: For the 75th anniversary of the Pius' X »Motuproprio« (104)* — *Milan Nagy: Juro Tkalčić (104)* — *Branko Krmpotić: Reminiscing the death anniversary of Dora Pejačević (106)* — *Ilija Martinović: Ilija Okrugić-Srijemac (107)* — 65th anniversary of prelate dr. Johannes Overath (108) — 70th anniversary of prelate dr. Anton Saladin (108) — ACTIVITY OF OUR »INSTITUTE FOR THE CHURCH MUSIC« (110) — IN MEMORIAM: Sr. Mercedes Visković (113) — FROM OUR PARISHES (114) — OUR MUSICAL LIFE: Concert, opera theatre etc. (120) — THE ZAGREB »JUGOTON« NEW RECORDINGS (125) — MUSIC MAGAZINES (126) — NEWS FROM ABROAD (128) — PRESENTATIONS (128) — MUSICAL SUPPLEMENT: Zazivi u Došašću, Psalmi s usklikom Aleluja za Božićno vrijeme (gregorijanski koral). *Ilija Okrugić: Ustajte pastiri i Hajdmo, hajdmo. Stanislav Preprek: Veselje ti navješćujem.*